



TAXES D'EAU LONGUE-POINTE

A la demande de l'échevin du Quartier Longue Pointe, un bureau de perception de la taxe de l'eau a été établi temporairement au

POTE DE POLICE No. 26.

No. 4035 rue Notre Dame Est, Beaurivage,

W. ROBB,
Trésorier de la Cité.

Bureau du Trésorier de la Cité.
Hôtel de Ville,
Montréal, 29 Août, 1911.



Avis Public

Ruelle St-Louis, dans le quartier Emard de la Cité de Montréal

La Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, donne par les présentes avis public que vendredi, le quinzième jour de septembre prochain (1911), à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, au palais-de-justice de cette Cité, elle présentera, par le ministère de sesdits conseils et procureurs, à la Cour Supérieure siégeant en division de pratique (chambre No. 31) dans et pour le District de Montréal, Province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer en vertu de l'acte de la Législature 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de la Cité comme président et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer, conformément auxdits actes, les prix et indemnités à être accordés pour les terrains ou immeubles ci-après désignés que ladite Cité de Montréal a décidé d'acquérir, par résolution passée le dix-neuf (19) juin dernier (1911), sous l'autorité du statut I George V, chapitre 48, pour élargir la ruelle St-Louis, à une largeur de 48 pieds, entre la rue St-Patrice et la 5ième avenue, dans le quartier Emard, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits commissaires par la loi, savoir:

1.—Une lisière de terrain de forme irrégulière, bornée au sud par le lot du cadastre No. 3929-121, ledit côté mesurant à peu près 25.0 pieds; à l'ouest par la rue St-Patrice et le No 3929-121, ledit côté mesurant à peu près 18.0 pieds; au nord par la rue St-Patrice; à l'est par le lot du cadastre partie du No 3929-20, ledit côté mesurant à peu près 32.0 pieds, contenant une superficie d'à peu près 247 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No. 3929-120, des plan et livre de renvoi officiels du quartier Emard, de la Cité de Montréal;

2.—Une lisière de terrain de forme irrégulière, bornée au sud par le lot du cadastre No. 3929-122, ledit côté mesurant à peu près 26.0 pieds; à l'ouest par le lot du cadastre No. 3929-149, ledit côté mesurant à peu près 94.0 pieds au nord par le lot du cadastre No 3929-120, ledit côté mesurant à peu près 63.0 pieds; à l'est par le lot du cadastre No P. 3929-121, ledit côté mesurant à peu près 7.0 pieds; contenant une superficie d'à peu près 1745 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 3929-121 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Emard, de la Cité de Montréal;

ing about 26.0 feet; on the eastern side by lot cadastral No. p. 3929-122; said side measuring about 18.0 feet; containing a superficial area of about 368 square feet, the said piece of land being p. of lot cadastral No. 3929-122 of the



WATER RATES LONGUE-POINTE

At the request of the Alderman of the Ward an office will be opened (temporarily) at

No. 26 POLICE STATION

No. 4035 Notre Dame Street East, Beaurivage, for the reception of Water rates.

W. ROBB,
City Treasurer.

City Treasurer's Office,
City Hall,
Montreal, 29 August, 1911.



Public Notice

St. Louis lane, in the Emard Ward of the City of Montreal.

The City of Montreal, by their undersigned attorneys and counsel, hereby give public notice that on Friday, the fifteenth day of September next (1911) at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard at the Court House of this city, they will, by and through their said attorneys and counsel, present to the Superior Court, sitting in the Division of Practice (Room No. 31) in and for the District of Montreal, Province of Quebec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate, in virtue of the Act of the Legislature 62 Victoria, Chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as commissioners jointly with one of the Recordors of the said City, as president, and two of their Assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said act, the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the 19th of June last (1911), under the authority of the Act 1 George V, Chapter 48, determined to acquire to widen St. Louis lane to a width of 48 feet, between St. Parick street and 5th avenue, in the Emard Ward, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said commissioners, viz:

1.—A piece of land, irregular form, bounded on the south side by lot cadastral No. 3929-121, said side measuring about 25.0 feet; on the western side by St. Patrick St. and No. 3929-121, said side measuring about 18.0 feet; on the north side by St. Patrick street; on the eastern side by lot cadastral No. p. 3929-20, said side measuring about 32.0 feet; containing a superficial area of about 247 square feet, the said piece of land being p. of lot cadastral No. 3929-120 of the official plan and book of reference for the Emard Ward of the City of Montreal.

2.—A piece of land, irregular form, bounded on the south side by lot cadastral No. 3929-122; said side measuring about 26.0 feet; on the western side by lot cadastral No. 3929-149, said side measuring about 94.0 feet; on the north side by lot cadastral No. 3929-120, said side measuring about 63.0 feet; on the eastern side by lot cadastral No. p. 3929-121; said side measuring about 7.0 feet; containing a superficial area of about 1,745 square feet, the said piece of land being p. of lot cadastral No. 3929-121 of the official plan and book of reference for the Emard ward of the City of Montreal.